

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Francisco Morando, Veronam. Epist. XVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567

PAULI MANUTII
FRANCISCO MORANDO,
VERONAM.

EPIST. XVIII.

*Primò gratias agit Morando, de reconciliata sibi Iulii Iusti Comitis amicitia. 2. De dilata Nangerii profectio-
ne scribit. 3. Orationem ab ipso limari prebat. 4. De
rebus suis quedam adjungit.*

*Form. Laudare literarum elegantiam. Ibi: Vicit
opinionem meam. (A)*

*Form. Adulationis suspicionem à se amovere. Ibi:
Non loquor ad gratiam. (B)*

Form. Laus viri nobilis. Ibi: Huic viro. (C)

EX omnibus officiis, quæ in me plurima contu-
listi, quæ cogitare sæpe soleo, nullum mihi sci-
ro plurius esse, quàm quòd operam dederis, ut Ju-
lii Iusti, Comitis omni laude cumulati, amicitiam
consequerer. Nam, etsi antea, testimoniò addu-
ctus tuò, præstare eum literis, ingenio, humanitare
existimabam: tamen vicit opinionem meam (A)
illius epistola, sanè ita luculenter scripta, ut ad
antiquorum eloquentiam proximè accedat. Non
loquor ad gratiam: (B) neq; id amicitia nostra, nec
natura mea patitur. Huic viro, (C) si cum generis
nobilitate spectatur virtus, quanquam nihil est
ipsà virtute nobilius, qui præferri possit, nemi-
nem video; itaque illum in oculis sero, ornate eti-
am laudibus cogito, & meam observantiam, si
fieri poterit, apud posteros testatam relinquere.
Tu, si sponderis ei de me, quæcunq; ab homine
conjunctissimo expectari solent, gratissimum fe-
ceris.